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1 Godkendelse af referat
Ad 1 Godkendt ved sidste møde

Præsentationslunde - første fysiske møde.

2 Orientering fra skolen
a Coiona og indflydelse på Kildebakkens dagligdag 

i. Restriktionel 
n Selvtest og test af poderne 

b Børn
i Magtanvendelse 

u Fravær 
c Peisonale

i Sygefravær 
n V oldsindberetninger 

d Økonomi
i Budgetopfølgning på 2021 og regnskab for 2022

n Visitermg skel i marts Heiefter vil vi have et klarere billede af, hvilke elever der 
visiteres til andre tilbud og hvilke elevel der visiteres til Kildebakken

Ad 2a
Meget har været anderledes. Det er stadig nogle, som et nervøse for at blive syge når 
restriktionerne ophører. Rengøring fortsætter, og der er fortsat håndsprit ved alle indgange 
og i lokaler.
Der er fortsat testmulighed på skolerne 2 gange om ugen, og man kan få selvtest med hjem. 
Vi skal ikke tjekke medarbejdernes coronapas længere, ophørt samtidig med restriktionerne.

Ad 2b
Ingen magtanvendelser.
Der har været en del fravær pga. corona og anden sygdom.



Ad 2c
To sygemeldte medatbejdere. En del medatbejdere har været smittet med corona.
Lise orienterer om registrering af to voldsindberetninger. Vi har fokus på hvordan det 
registreres.

Ad 2d
Lise orienterer om budget 2021 - gennemgår alle poster. Renovering af legeplads; 
legepladsen var nedslidt flere steder, og for at sikkerheden skal være i orden, så krævede det 
en renovering. Når vejret tillader det, går håndværkerne i gang. Der er også suppleret med 
skumredskaber i idræt, og nye redskaber i træningsrummet. Vi har ligeledes måttet købe nye 
og tidssvarende skærme til mødelokaler. Derudover har vi indkøbt nødvendigt inventar til 
forskellige elever i huset. Lise orienterer om budget 2022 - overførte midler, da vi forventer at 
der gåt flere elever ud, end der kommer ind.
Lise orienteret om visitering i marts. Vi ved at vi fåt en 0. kl. på 4 elever, og muligvis en elev 
til 1. kl. Yi ved, at nogle elever skal sluses ud til mellemformerne på almenskolerne og nogle 
muligvis til efterskoler. 4 elever gåt ud af 10. klasse til sommer.

3 Orientering fra formanden
Ad 3
Ingen henvendelser.
Lykkeliga: Lykkecup den 4. juni - afrejse den 3. juni. Det er startet hold for unge over 15 år. 
Der er Madklub for de unge på Åvangsskolen.
Det et også Klub Stjernen (ungdomsskolens lokaler) på Åvangsskolen for vores målgruppe - 
et hit for de unge.

4 Orientering fia LEV
Ad 4
Det er muligt at indstille personer, det har gjort en særlig indsats for vores elever. Personalet 
fra Kildebakken har et forslag, som de går videre med.

5 Høringssager

a Feriekalender for 2023-2024
Ad 5
Ferieplan taget til efterretning.
Lise sender høringssvar.

6 Evt
Ad 6
Vi hat haft besøg af PPR psykologerne i dag, som så hele skolen og hilste på i flere klasser. 
Vi talte om målgrupper ifht Kildebakken.

Skolebestyrelsens principper: Læses på mødet og skal på dagsordenen på næste møde.
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Fælles Folkeskole Bomholm - koncept for forældtesamarbejde. Punkt til næste møde. 

Der er startet tre nye pædagogstudetende; i indskoling, mellemtrin og udskoling.

Ref. Bibi


